

外國學生入學語言能力規定 International Students' Language Proficiency Requirements

【博士班 Doctoral program】

1. 中文語文程度證明(若曾參加中國語文能力測驗，請檢附成績單)
Chinese proficiency certificate. (Please provide a copy of the results for the most advanced Chinese language test you have taken)

申請者應具備相當於 CEFR 語文能力指標 B2 高階級，即華語文能力測驗 (TOFCL) 進階高階級(Band B) 高階級 LEVEL 4 的中文能力，請檢附成績單。
Applicants should possess a level of proficiency equivalent to the CEFR B2 level, the same as the TOFCL Band B LEVEL 4. Please include the score report of a language proficiency test in your application.
2. 非英語系國家者須附英文能力檢定證明 (托福、多益、雅思或全民英檢)。
Applicants coming from countries in which English is not an official language must include the results of an English language.

【碩士班 Master's program】

申請者須具備相當於 CEFR 語文能力指標 B1 進階級中文能力，即華語文能力測驗(TOFCL)進階高階級(Band B) 高階級 LEVEL 3 的中文能力，請附檢定成績證明。請參考中文主要檢測對照參考表
Applicants should be proficient in Chinese with a level of proficiency equivalent to the CEFR B1 level, the same as the TOFCL Band B LEVEL 3. Please include the score report of the language proficiency test in your application. Please refer to the Chinese Proficiency Test Comparison Chart

【學士班 Bachelor's program】

申請者應具備下列條件之一：
相當於 CEFR 語文能力指標 A2 基礎級中文能力，即華語文能力測驗(TOFCL)入門基礎級(Band A) 基礎級 LEVEL 2 的中文能力，請附檢定成績證明。
在出生國 (地區) 曾受正規學制之華語文教育達三年以上，請檢附相關成績證明。
Chinese proficiency certificate. (Please provide a copy of the results for the most advanced Chinese language test you have taken).

Applicants should meet at least one of the following two requirements:

1. Basic Chinese language proficiency equivalent to the CEFR A2 level, the same as the TOFCL Band A LEVEL 2. Please include the score report to your application.
2. Three years or education taught in Chinese in the country of origin.